



Dear Participants

Following the declaration of the Coronavirus 2019 (COVID-19) as a pandemic by the World Health Organization (WHO) on 11 March and the impositions of travel restrictions by many countries, we have decided to postpone the 2020 Joint Real Estate Conference by the Asian Real Estate Society (AsRES), the Global Chinese Real Estate Congress (GCREC) and the American Real Estate and Urban Economics Association (AREUEA).

The joint conference will be rescheduled tentatively to July 18 and 21, 2021 in Singapore. The conference hosts: Department of Real Estate and Institute of Real Estate and Urban Studies of the National University of Singapore hope to have your continued supports for the joint conferences, and would keep you updated on new developments on the joint conferences.

Your understanding is greatly appreciated!

各位亲爱的朋友

自从世界卫生组织（World Health Organization, WHO）于 2020 年 3 月 11 日宣布 2019 冠状病毒疾病（COVID-19）为“大流行”（pandemic）疫情后，许多国家包括新加坡也随之实行了严格的隔离和飞行管制措施。在考量健康安全和遏制疫情传播的因素后，我们决定延后 2020 世界华人不动产学会（Global Chinese Real Estate Congress, GCREC）年会。

目前暂定的世界华人不动产学会会议日期为 2021 年 7 月 19 日-21 日。主办方-新加坡国立大学房地产系和城市与房地产研究院，联同承办方-世界华人不动产学会，希望大家能继续的支持和参与这个国际会议。我们会及时向大家分享有关会议的信息。

希望您们能够谅解，谢谢！

Professor Sing Tien Foo 程天富  
Head, Department of Real Estate  
Director, Institute of Real Estate and Urban Studies  
President, AsRES

Associate Professor Yu Shi Ming 余熙明  
President, GCREC

For more details, you may visit the conference website at 想知更多详情，请参阅以下网站  
<https://ireus.nus.edu.sg/2020-joint-real-estate-conference-by-asres-areuea-and-gcrec/>